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Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Ludek - 02/05/2014 08:12
_____________________________________

Zdravim, nevím si teď rady jak se mám lečít nebo se dostat z toho ven.. Piji asi jednou za týden ale
pořádně začne to hospodou a potom pokračuji i tři dny v kuse, práci mám super ale asi ničím i okolí.
Možna je to taky i spojene s tím že mě žena podvedla s nejlepším kamarádam a žije s ním a můj syn
žije s nimi je mu 6 let. Vídám ho 1x za týden. Pomůže mi nějaká ambulantní léčba nechci syna opustit
na dlouhou dobu. Děkuji za odpověď.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Liba - 02/05/2014 08:37
_____________________________________

Luďo, jsi zřejmě kvartální alkoholik.Zatím piješ jen 1x za týden, ale ono se to bude zkracovat, a bacha!,
spadneš do průšvihů, syna ztratíš.......Zajdi na AA, jistě je někde poblíž najdeš, zkus antabus, určitě
něco se sebou dělej, není to sranda.Na rozpad manželství to nesváděj, stovky lidí se rozvedou a neřeší
to pitím.Našel jsi si jen důvod, omluvu.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Luděk - 02/05/2014 08:41
_____________________________________

Co to je prosím AA, nad antabusem jsem přemýšlel, myslím že to ještě zvládnu sám nechci na nějaké
dlouhé léčení. A antabus je schopen mi napsat můj praktický lékař? Děkuji za odpověď.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil petrch - 02/05/2014 08:46
_____________________________________

Ahoj. 
Na antabus musíš na ambulantní léčebnu závislosti na aloholu.Dochází se tam 2x týdně pro dávku,
kterou tam hned vypiješ a namátkově dávaj dýchat..Pokud antabus přepiješ, jako třeba já, nemá cenu
ho brát, pouze to ničí zdraví.To radši chlastej bez něj nebo to přepíjet nikdy nezkoušej a věř, že nejsi
jeden z těch, kdo to přepije

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Luděk - 02/05/2014 08:56
_____________________________________

A znamená ta AA? Chci se z toho dostat a nevím jak na to. Nechci už ublížit okolí ani mé rodině a
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především synovi. Neviděl mě nikdy pít ale budu se snažit.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil petrch - 02/05/2014 09:28
_____________________________________

www.anonymnialkoholici.cz 

proto AA

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Liba - 02/05/2014 10:57
_____________________________________

Na antabus požádej obvodní lékařku, nesmí to nikomu říct.Musíš udělat vyšetření, a budou ti ho podávat
asi tam, však se domluvíš, a o AA tu máš hodně napsaného, vřele ti je doporučuji, spousta lidí díky nim
nemusela do léčebny, a abstinují.Když tak, zavolej mně, 724 978 049

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil kristyna - 02/05/2014 12:45
_____________________________________

ludku takhle to zacina...astupnuje seto..moje mama taky pila jen o vikendu potom uz prakticky porad od
rana do vecera..zatim natom jeste nejsi tak zle..ale dopracujes se ktomu..nehledej v alkoholu ulevu a
reseni problemu..muj zivot i detstvi byli tragicky tata spadl z leseni pak mi umrel pes a pak se mi mama
upila..a nechce se preci dostat do stadia ze se budes pochcavat posravat vyhodi te zprace atd..takhle to
postupuje..dycky to nejka zacina..prosim te vyser se na chlast  aina to cote potkalo povznes se nad
tim..zazila sem na vlastni kuzi jak alkohol devastuje lidi..taky sem kdyz sem zjistila ze mama je mrtva do
sebe nalila10vodek a pila jeste dlouho potom nakonec sem si uvedomila ze mam nato chut prakticky
kazdej den..uvolnovalo me to,citila jsem se vesela,celkove semi ulevilo ale kdyz sem se druhej den
vzbudila bylo mi jeste vic nanic nez pred tim..kasli nato!!!!!vis coje nejelspi na vybiti na uklidneni krome
alkoholu?sport..zacni boxovat nebo si najdi nejakej sport u ktereho vybijes vsechny svy spatny
emoce..muj bracha je alkoholik a muj kamarad byl3krat na leceni mel to jako ty..treba dva tydny tyden
nepil a pak se zdelal byl treba nekolik dni uplne mimo..toje kvatralni alkoholismus kterej nakonec
prechazi vten klasickej..dochazi na antabus..kazdou stredu..urcite si ho nech predepsat to te zastavi ve
chvilich kdyby jsi mel tendence povolit..anapit se..a podle toho co pises zkus ambulantni lecbu..nevim
dojake miry jses zavislej..alepokuduz ses..alkoholu se jednou provzdy vyhni pokud citis ze nad nim
ztracis kontrolu.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil kristyna - 02/05/2014 14:32
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_____________________________________

toco te potkalo chapu zete odrovnalo..ale toje zivot a ver mi zejsou na svete milionkrat horsi veci..urcite
te mrzi zete kamarad podvedl,ze syna nemas usebe tak jak bys chtel,zese citis sam..ale o syna
neprijdes jak pises vidas ho 1krat tydne..ber si ho na vikendy otoho si neprisel anani se vykasli chtela
totak srovnej sestim co se stalo..najdi jsi nekoho zacni jiny zivot bez ni..tim preci zivot nekonci.mam
pritele je mu37 let..taky ma6letyho syna taky od nej ta jeho odesla isnim taky hoto trapi zeho nema u
sebe ale ma me..jinej zivot..zkus se stim srovnat

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Pavel DD - 06/05/2014 08:44
_____________________________________

To dáš :-) Já mám syna v péči, už 5 let. Přišel ke mě když mu bylo 7, s igelitkama, máma si našla nové
super-chlapa a kluk jí překážel :). Každý máme něco :)

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Liba - 06/05/2014 10:42
_____________________________________

Určitě každý člověk má trápení, bolesti, bez alkoholu se vyřeší skoro vše.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Karel Preisler - 17/05/2014 02:58
_____________________________________

Zdravím Luďo. Už tím, že jsi sem napsal jsi určitě udělal něco pro svou změnu. Já za sebe si myslím, že
by ta situace kterou jsi popsal opravdu mohla být příčinou Tvého pití. Je důležité si uvědomit, že pitím
nic nespravíš, ba naopak. Můj syn má 16 let a za dva a půl roku, co nepiji se u nás stavil asi 3x.
Nezlobím se na něho a věřím, že se to časem podá. Vím ale na 100%, že pokud bych chlastal dál,
nepodalo by se to nikdy. Děti jsou určitě výborná motivace pro abstinenci. Určitě zajdi na ty AA(já tam
ještě nikdy nebyl, ale vím, že opravdu hodně lidem pomáhají), ale pokud by Ti to nesedělo, vyhledej
pomoc odborníka(psycholog, psychiatr, psychoterapeut). V Brně se dá navštěvovat i různé skupinové
terapie. Hlavně si najdi něco co Ti bude sedět a pokud se Ti nebude dařit, zkus tu léčbu. Tam si během
3, 4 měsíců přijdeš na spoustu věcí a ta abstinence Ti pak půjde sama.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Tomáš - 30/06/2014 18:10
_____________________________________

Nabízím lék Selincro balení mě stálo 1840Kč (mám dvě)jedno bych prodal za 800Kč
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============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Jana Mertosová - 30/06/2014 19:50
_____________________________________

Proč ho chceš prodat?Proč sis jich koupil tolik?

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil tom - 02/07/2014 15:42
_____________________________________

Protože jsem si myslel- abych nemusel znovu k doktorce(bylo mě to trapný už takhle)tak jsem si nechal
napsat rovnou dvě balení, 
ale stačilo to vzít občas.To jsem netušil jak to bude drahý :-( 
pište grasac@seznam.cz

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Jana Mertosová - 02/07/2014 16:30
_____________________________________

No a pomohlo ti to?obecně by jsi mohl seznámit co to Selincro je.Na co se používá,v čem pomáhá když
jsi tu už hodil svoji nabídku.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil petrch - 02/07/2014 17:58
_____________________________________

Ahoj Tomáši A pomáhá to?

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Liba - 02/07/2014 19:12
_____________________________________

Proč se tu pořád řeší nebezpečné nabídky léků.Každý je jiný, jinak nemocný, každý lék působí na
každého jedince jinak, může ublížit, také může jít o nějaké nebezpečné náhražky....kdo to potřebuje, ať
jde k lékaři, ten posoudí, co může, nebo nemůže pacient užívat.Nikdo není tak dobrý, aby si ordinoval
sám něco, co ani nezná.Není ta nabídka trestný čin?Kde zjistíte, co to je?Je to orginál?Není to
nebezpečné pro mně?Vedlejší účinky?.......
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============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Jana Mertosová - 02/07/2014 20:44
_____________________________________

Libo,tomu nikdo nezabrání.Někomu rozumnému to může pomoct a jiný se může zahojit finančně.Jinak
souhlasím s tebou,že by takové nabídky neměly být vůbec na těchto stránkách.Mnozí lidé jsou
zaslepení ziskem a jiného to může stát život.Kord v dnešní době.Za blbost se platí,to je pravda.Já na tu
svoji doplácím stále.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil tom - 03/07/2014 15:46
_____________________________________

http://www.elekarnice.cz/news/novinka-lek-snizujici-touhu-pit-chlast/

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil tom - 03/07/2014 15:52
_____________________________________

Pro Líbu já jsem ochotný na předání z ruky do ruky,to co jsem napsal je pravda.Nejsem žádný
podvodník prostě jsem zbytečně moc investoval a už to nespotřebuju-byla to chyba ale proč hned řešíte
"trestný čin" to je bohužel to naše čecháčkovství-udat udat udat. :( Mě to zabralo vzal jsem si to a na
alkohol jsem teda chuť neměl ale měl jsem horší spaní.Možná z nervů...

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Jana Mertosová - 03/07/2014 15:53
_____________________________________

Tome-to jsem až tak nemyslela.Myslím tím tvoje zkušenosti s tím.Co jsi získal,nezískal,jak jsi to
užíval,jestli jsi užívání musel konzultovat s lékařem a pod.Nežádoucí účinky.V čem ti to
pomohlo,nepomohlo.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Liba - 03/07/2014 19:05
_____________________________________

Zklidni se, Tomíku, a nekupuj něco, co nespotřebuješ, a pak to vnucuješ jiným.I když to prodáš z ruky do
ruky, přesto jsou to léky, nikdo neví, jestli mu neublíží......a ještě tě zatím nikdo neudal, tak nevyskakuj.A
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je snad normální upozornit na sviňárnu, a ne statečně přihlížet, jak někdo ubližuje jiným,
zoufalým,nemocným.....obohacuje se na nich. Nemusíš být takový, ale i můžeš, prostě takové nabídky
sem nepatří.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil tom - 05/07/2014 07:10
_____________________________________

Líbo co je pro tebe sviňárna???? pro mě to je udávání typu "není to trestný čin?" a co je za obohacování
na tom že nabídnu něco za co jsem dal hodně peněz za polovic?!?! 
Lidi jako ty choděj na diskuze jenom prudit-nebuď prosím tak zlá a nenávistná :angry: ......nejsou všichni
tak zlí jak ty myslíš. :(

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Jana Mertosová - 05/07/2014 09:40
_____________________________________

Tome nečil se.Každý vychází ze svých zkušeností,které získal v životě.Liba trpí navíc strachem,že by si
někdo mohl ublížit.Není správné ani jedno,protože tam chybí víra a důvěra.Ale jsme všichni nějak
postižení svým nadměrným pitím a všechno se zázračně nezmění,něco přetrvává dlouho,něco zůstává
trvale.Ty máš také podobné postižení.Už v lékárně,kdy jsi zjistil kolik budeš platit jsi mohl své rozhodnutí
zvážit a změnit.Vzít jen jedno balení a ne obě.Bud´to neumíš-což značí naučit se jednat na základě
zdravého uvážení.Zbavit se zbrklosti,strachu,co si pomyslí kdo druhý o tobě,když se rozhodneš
jinak.Ted´jsi sám v situaci,kdy tě to mrzí,žes tak neučinil,chceš dodatečně  nějak vyřešit-tím v situaci,kdy
by ses mohl vrátit zpět k pití,protože jsi nasraný na sebe.Tak se nečil na Libu,protože to máš stejné jako
ona.Jsi stejný alkoholik jako já,ona a kdokoliv jiný.Chyby máme a děláme všichni,jen si je přiznat i s
podstatou a důsledky,které by jsme měli unést sami.

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil petrch - 05/07/2014 09:49
_____________________________________

Líba to myslí dobře.Léky na předpis je snad dokonce i trestné nabízet přes Inet..Na druhou stranu chápu
Tomáše, že to třeba myslí dobře

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil kamila - 11/07/2014 10:08
_____________________________________

Ahoj Luďku,nečetla jsem všechny odpovědi,souhlasím s Líbou,že jsi kvartální alkoholik a že bude
hůř.Píšeš,že nechceš být bez syna a tudíž nechceš do léčebny,ale já bych to viděla jako téměř jedinou
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možnost,já šla do léčebny,když bylo mému synovi pět let a slíbila jsem si,že ho doprovodím poprvé do
školy za střízliva,že to prostě dám.Přišla jsem o něj na dlohé čtyři měsíce a myslela si,že to nepřežiju a
dost to poznamenalo náš vztah,manžel se se mnou chtěl před léčbou rozvést a připravit mě o něj a díky
pití by to klidně udělat mohl.Rozhodla jsem se léčit,ztatila jsem čtyři měsíce života,ale zároveň získala
daleko delší dobu,kdy jsem s ním a s čistou hlavou,dále je to jak z románu,ikdyž je mi jasné,že ne vždy
to tak může dopadnout,manžel mě podváděl a já jsem chlastala první ligu,takže vina...na obou
stranách,on nemohl vidět mě ožralou jak prase,já se nemphla podívat na něj,když přitáhl ze záletů...v
době léčby jsme si vše vyříkali,dala jsem mu to ještě i po léčbě pořádně sežrat,jelikož jsem se chtěla
chránit,aby mě nezačal opět podvádět a já zase nezačla chlastat,tak jsem se tentokráte chtěla rozvádět
já...a světe div se,můj manžel,kterej mě měl za trosku o mně najednou začal bojovat,viděla jsem,že mu
to dělá zle,že žárlí atd...navíc jsem získala skvělou práci,díky které si mu nemusím říkat o peníze,ještě si
přivydělávám po práci a on si mě začal vážit a to jsem od něj celé manželství neměla...taky nebylo za
co,převzala jsem zpět své povinnosti o syna,uklidnila jsem se a už nemám strach,že kdyby jsme přeci
jen někdy šli s manželem od sebe,že o něj přijdu a k tomuhle všemu vede jen jediná cesta...léčba
ústavní,zpočátku budeš mít nálepku "toho alkoholika" ale postupem času,čím déle budeš absinovat,tím
víc ti budou lidi fandit a tím větší budeš mít šanci,že tě neodstřihnou od syna a co je ještě důležité?Říct
synovi pravdu,kam jdeš a proč,myslíme si,že děti nechápou,ale chápou moc dobře,já se synem jednala
na rovinu a vyplatilo se mi to a teď je pyšnej jako páv,že má mámu,co nechlastá....hodně štěstí

============================================================================

Re: Chtěl bych pomoc mám problém s alkoholem.
Vložil Liba - 11/07/2014 14:30
_____________________________________

Kami, díky za příspěvek, jo, střízlivost dokáže zázraky.Jano, nekomentuj můj názor, byl by stejný, i
kdybych nebyla alkoholička.

============================================================================
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